
Zápis z jednání Akademického senátu Hudební fakulty Janáčkovy 
akademie múzických umění v Brně ze dne 23. 4. 2007 

 
 
Přítomni: prof. PhDr. Jindřiška Bártová, doc. Šárka Králová, doc. Ladislav Kyselák,  
doc. Martin Opršál, doc. Emil Skoták, doc. Barbara Maria Willi, Ph.D.,  
MgA. Ivana Mikesková, MgA. Jan Kavan, Gabriel Rovňák 
 
Hosté: prof. Ing. Ivo Medek, Ph.D., Ing. Jana Vondráčková, doc. Jana Goliášová 
 
1. AS HF obdržel rezignační dopis Jiřího Levíčka a na jeho místo nastoupil student 
Gabriel Rovňák, který byl řádně zvolen ve volbách do AS HF. 
 
2. MgA. Ivana  Mikesková a  Gabriel Rovňák byli zvoleni do disciplinární komise 
HF JAMU jako náhrada za studentky Marcelu Dibelkovou a Magdalénu Krčkovou, které 
již studium ukončily. Při řádném hlasování bylo 7 členů senátu pro a 2 členové se zdrželi 
hlasování. 
 
3. Na návrh děkana HF JAMU se AS HF JAMU usnesl na vypuštění odstavce 3 z 
článku 5 organizačního řádu HF JAMU. Při řádném hlasování bylo 8 členů senátu pro 
a 1 člen se zdržel hlasování. 
 
4. Na návrh děkana HF JAMU se AS HF JAMU usnesl na rozdělení KZOR na 
Katedru zpěvu a Katedru operní režie a hudebního manažerství. Při řádném 
hlasování bylo 8 členů senátu pro a 1 člen se zdržel hlasování. 
 
5. AS HF JAMU po projednání jednomyslně schvaluje rozpočet HF JAMU pro rok 
2007 v části neinvestiční tak, jak byl předložen a je součástí zápisu. AS HF JAMU 
zmocňuje Ing. Janu Vondráčkovou ke schválení vnitřní úpravy rozpisu v průběhu roku 
2007 provedené na základě žádosti jednotlivých rozpočtových míst, kterých by se změna 
týkala. 
 
6. AS HF JAMU po projednání jednomyslně schvaluje výroční zprávu HF JAMU 
pro rok 2006 tak, jak byla předložena a je součástí zápisu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:         Verifikoval: 
MgA. Jan Kavan       doc. Martin Opršál 
                předseda AS HF JAMU 


